
Inkom 8 april 2022, dnr HÄ 2022/276 
 
 
Medborgarförslag om att plantera äppelträd i Solberga 
 
 
Hej! 
 
Mitt namn är Anna Sätran och jag bor i Solberga i drygt 20 år.  
 
Just nu gör jag praktik på Stockholmshem hållbarhetsenheten. Stockholmshem är 
bostadsföretag som bygger och förvaltar flera fastigheter i Solberga men också satsar de på 
projekt som kan minska klimatpåverkan och öka den biologiska mångfalden.  
Jag skickade förslag till dem att plantera flera äppelträd i Solberga området som de tänkte 
överväga. 
 
De platserna i Solberga där äppelträd kunde planteras tillhör Stockholmsstad så därför  
skickar jag medborgarförslag till er på Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd om plantering av 
flera äppelträd. (Jag bifogar karta med markerade platser där jag tror kan äppelträd passa) 
 
Och här kommer motivering till förslaget: 
 
Det finns flera öppna platser i Solberga där det brukar samlas vatten vid kraftigt regn, samt att 
platser i skuggan under heta somrarna blir allt mer efterfrågade. Planteringar av träd på sådana 
platser kan bli en bra lösning. Träd tar upp koldioxid, rensar luft, dämpar buller, ger skugga 
och om det blir fruktträd som till exempel äppelträd då blir det dessutom blomstrande vacker 
syn på våren, skugga på sommaren och äpplen till höst. Äppelträd gynnar också den 
biologiska mångfalden då insekter dras till frukter och blomstrade träd. Äpplen är rika på 
vitamin C och Kalium så de bidrar till bättre folkhälsa. 

Äppelträd bidrar också till social hållbarhet, då boende i Solberga kan komma plocka äpplen 
tillsammans och göra must, pajer och annat gott.  

Det finns gott om rådjur i området som blir glada att få äta fallna äpplen från marken. 

Stockholm stad har ju ett mål att vara klimatpositiv 2040 och det kan vara ett av de stegen till 
målet. 

 

Hoppas att ni tycker att mitt förslag är bra och kan genomföras.   

 

  



 
Karta: 
 


